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kBADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 5/2015. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. március 
18-án 17.00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Művelődési Ház klubhelyisége Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett képviselő 
  Szabó Imre képviselő 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
   
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
   
Lutár Mária jegyző 
  Fazekas Róbert tervező 
  Szalay István műszaki ügyintéző 
  Szántóné Jochmann Judit óvodavezető 
  Somlyó Tibor Strandüzemeltető Kft. ügyvezető 
 
Lakosság részérő jelen van 15 fő. 
 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom.  
 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja meg.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Törvényességi felhívás alpolgármester megválasztásának elmulasztása miatt 
2. Badacsonytördemic község településrendezési tervének módosítása, közbenső egyeztető 

tárgyalási jegyzőkönyv jóváhagyása 
3. 3.Strand területének feltöltése termőfölddel és füvesítésre árajánlat 
4. Vegyes ügyek 
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1. Törvényességi felhívás alpolgármester megválasztásának elmulasztása miatt 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony, van valamiféle hozzáfűzni valód? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem, nincsen. Minden benne van az előterjesztésben. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én változatlanul Szabó Imrét javaslom 
alpolgármesternek, kérem az Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy a szavazást bonyolítsuk le, 
szünetet rendelek el. 
 
Szünet 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kérem a titkos szavazást lebonyolító Ügyrendi Bizottság 
elnökét, hogy ismertesse a szavazás eredményét. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: A titkos szavazás rendben zajlott. Ismertetem a szavazás 
eredményét. Az urnában található szavazólapok száma 5 db, az érvényes szavazólapok száma 
5 db. A Szabó Imre alpolgármester jelöltre leadott igen szavazatok száma 2 db, nem 
szavazatok száma 1 db, tartózkodás 2 db. Így alpolgármestert ismételten nem választott a 
testület. 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal 2 tartózkodás 1 ellenszavazat mellett meghozta az 
alábbi 
 
41/2015. (III.18.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
–titkos szavazás során – az alpolgármester személyére tett 
javaslatot nem fogadta el. 

 
2. Badacsonytördemic község településrendezési tervének módosítása, közbenső 
egyeztető tárgyalási jegyzőkönyv jóváhagyása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kérném a szakértő urakat fáradjanak közelebb. 
Megkérdezem, hogy lenne-e hozzáfűzni valójuk az előterjesztéshez? Itt fontos az építész urak 
szerepe. 
 
FAZEKAS RÓBERT tervező: Az előterjesztéshez képest nincs. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Elég hosszú tárgyaláson volt szerencsém részt venni a 
Főépítész Úrnál Kaposváron. 10 órakor kezdtük és durván délután 17 óráig tartott ez az 
egyeztetés. Ami kemény dió volt nagyon, az a honvédség a területe. Behoztak egy olyan 
szabályozást, ami egy Kormányrendelet kapcsán különleges építési lehetőséget biztosít. Mivel 
gátolta volna a továbblépést, kértük, legyenek partnerek abban, hogy a következő 
módosításba részt vesznek nekünk is egy lógó ügyünkkel a kikötő rendezésével. Kb. 3 órás 
tárgyalás után sikerült őket meggyőzni. Rengeteg törvény szólt mellettünk, hogy indokolt a 
kérelmünk. Nehezen voltak meggyőzhetők, hivatkoztak arra, hogy nem találkoztak előzőleg a 
part rehabilitációs dologgal. Azóta elküldtük nekik az iratokat. Jegyzőasszony van valami 
hozzáfűzni való? 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Nincs. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van valakinek kérdése? Szavazhatunk? Ki szavaz 
igennel, hogy elfogadja a határozati javaslatot? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi 
 
42/2015. (III.18.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
megtárgyalta a „Badacsonytördemic településrendezési 
eszközeinek módosításának végső szakmai véleményezési 
eljárás egyeztető tárgyalásáról szóló jegyzőkönyvében foglaltak 
elfogadására vonatkozó javaslat” előterjesztést és a következő 
határozatot hozta: 
1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-

testülete a záró szakmai véleményezés keretében az Állami 
Főépítész által összehívott egyeztető tárgyalás 
jegyzőkönyvében foglaltakat elfogadja. 

2. A Honvédelmi Minisztérium Hatósági Hivatalának a 
tájékoztatási szakaszban érkezett véleményében kért, a 
Badacsonytördemic 1304/1 helyrajzi számú ingatlan 
különleges honvédelmi területbe (K-Hon) való átsorolását, és 
az építési övezetre vonatkozó szabályozási előírások 
rendeletbe foglalását a jogszabályi ellentmondások 
feloldásáig szünetelteti. 

3. Megbízza a Polgármestert, hogy az Állami Főépítészi Irodát 
és a Honvédelmi Minisztérium Hatósági Hivatalát a döntésről 
értesítse. 

Felelős: Vollmuth Péter 
Határidő: azonnal 

 
3.Strand területének feltöltése termőfölddel és füvesítésre árajánlat 
(Árajánlatok a jegyzőkönyv melléklete) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Somlyó Tibor itt van, a Strandüzemeltető Kft. 
ügyvezetője. Több kört futottunk ebben az ügyben, kérlek Tibor egy rövid tájékoztatót adj 
erről. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Nagyjából egy kis kitekintést had tegyek. A Kft. Számláján 
jelenleg 7,3 millió Ft van. Természetesen ez nem a Kft. saját pénze, hanem az önkormányzat 
pénze. November óta az önkormányzat részéről nem vettünk igénybe utalást. Itt 
tulajdonképpen azokról az összegekről van szó, amelyek a korábban kifizetett és visszautalt 
pénzekből állnak rendelkezésünkre. A Kft. ebből fedezi a működési költségeit, az anyag 
költséget, az eszköz költséget, a kisebb munkavégzések a költségeit, a munkabéreket, a 
közterheket és a szolgáltatások díjait. Tudni kell azt, hogy ebből a 7,3 millió Ft-ból 4,7 millió 
Ft a vállalkozók pénze, az úgynevezett jótállási biztosítéknak az összege. Amit azonnal nem 
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kell visszafizetni, hanem meg van az időpont mikorra. Nettó 2,6 millió Ft van a Kft. 
számláján pillanatnyilag. Milyen költségekre lehet számítani az elkövetkezendő időkben, 
hogy a strandszezon kezdetén meg tudjunk nyitni, és a nagyközönség élvezhesse a 
látogatóközpontot is és a strandot is? A mostani napirendi pontnak a tárgya a zöldterület 
feltöltés. Arról van szó, hogy a strandnak a talaja nagyon mélyen volt, mivel tavaly júniustól 
egészen mostanáig folyamatosan mocsárban voltunk, ezért nem lett volna értelmes dolog azt a  
talajszintet megtartani és éppen ezért úgy határoztunk annak idején, hogy a jogszabály által 
előírt szabályozási szintet vesszük figyelembe, és hozzá töltjük azt a termőföld réteget ami 
szükséges ahhoz, hogy aztán füvesíteni lehessen. A szint azaz ami jelenleg a beton térköves 
járdáknak a szintje, addig kell feltölteni a területet. Ezen kívül a mederbe homokozásra van 
szükség, és a kavics sornak és a vizes blokknak a felújítására van szükség ahhoz, hogy 
gyakorlatilag kész állapotba kezdhessük a szezont. Ha valamilyen oknál fogva ezt nem tudjuk 
megvalósítani az elég nagy baj. Ne menjünk elébe, remélem össze fog jönni.  
Ami a mostani zöldterület feltöltést illeti, három részből tevődik össze. Van egy feltöltési 
anyagköltség, van egy kevésbé igényes földanyag, amit oda kell szállítani, van egy termőföld 
minőségű anyag amit oda kell szállíttatni, van egy fuvarköltség és van magának a 
kertépítésznek a költsége, az elegyengetés, a füvesítés, az utókezelés és így tovább. A 
képviselők megkapták az árajánlatokat. Én most ezen nem mennék külön-külön végig, annyi 
kiegészítést tennék hozzá, hogy a kertépítésnél a legkedvezőbb ajánlatot a Fülöp Kert adta, de 
ezt meglehetősen magasnak találtuk és polgármester úrral tegnap még egy találkozót 
kezdeményeztünk. Ennek végeredménye az lett, a még tegnap érvényes 3.889.000 Ft-os 
költséget sikerült lenyomni 3.264.535 Ft-ra. Amiről én beszélek az mind bruttó költség. Ha 
megnézem az anyagköltségeket és megnézem a fuvarköltségeket, a fuvarköltségnél az látszik, 
hogy a Pintér fuvarozó cég adta a legkedvezőbb ajánlatot. Nyilván az ő ajánlatuk elfogadását 
javaslom a képviselő-testületnek. Az anyagköltség vonatkozásában kettő árajánlatunk van a 
lesencei, amit a Fülöp Kert Kft. ajánlott meg, 857.250 Ft. Abban az esetben, ha a fuvarozó 
hozza a saját anyagát és a fuvarköltséggel együtt kezeljük az 1.406.000 Ft. Tehát 
értelemszerű, hogy a kertépítész tudja, hogy egyébként kedvezőbb árú anyag is megfelel 
feltöltésre, annak az elfogadását javasolnám. Abban az esetben, ha minden egyes ajánlatot úgy 
nézünk, hogy ahol választási lehetőség van ott a kedvezőbb árut anyagba is például, a 
végeredmény az 4.746.785 Ft. Ennyibe kerülne a zöldterület feltöltés. Azt még hozzá kell 
tenni, hogy ebben annyi bizonytalanság van, hogy van Badacsonytördemicen egy olyan hely 
ahonnan jó minőségű anyagot tudnánk vinni a strandra, és ezt 500 m3-re becsüljük. Ez 
egyébként a Nyárfa utca folytatása. Abban az esetben, ha ez 500 m3, akkor még 450 m3-re 
szükség van. Tehát az 500 m3 esetében nem beszélhetünk anyagköltségről csak 
fuvarköltségről és rakodási költségről. Jelentős anyagi megtakarítást hoz, ha ezt az 500 m3-t 

sikerül onnan az árokpartról a strand területére átszállítani. Ennyit szerettem volna elmondani. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Annyival szeretném még kiegészíteni, hogy miért van ez 
a helyzet. Nincsen pályázat jelen pillanatban és az idő - a kertész is megmondta, hogy a 
talajnak a beállása - sürget bennünket. Ahhoz, hogy a strandot meg az egész 
látogatóközpontot működésbe tudjuk hozni, ezt a munkát el kell feltétlenül végezni. Igaz, 
hogy be van ígérve 10 millió Ft az el nem adósodott településeknek de, még hivatalosan nem 
jelent meg, hogy milyen formában jutunk hozzá. Azt ígérik, hogy pályázat formában. Ha a 
pályázatra várunk, akkor nyáron ez a parkosítás nem fog megtörténni. Úgy gondolom, hogy 
ezt nagyon fontos lenne elvégezni, megemelték 110-120 cm-re a Balaton vízszintjét, ez és 
eleve a munkák elvégzése megdolgozta a talajt, és kikerülhetetlen ezt a munkát el kell 
végezni. Nagyon fontos dolog, jó lenne pályázati pénzen, sokat meg lehetne fogni, de egy 
ilyen kényszerhelyzet állt elő most. Nem tudunk mást csinálni. Nagyon fontos lenne ezt 
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bevállalni. Szeretném, ha a testület támogatná ezt a dolgot. Könyvelő asszony 
alátámaszthatná, hogy milyen módon tudnánk ezt megoldani, meg van-e a fedezet? 
 
MOLNÁRNÉ VAJDA KRISZTINA ügyintéző: Meg van, 38.795.000 Ft tartalékkal 
rendelkezünk 2015-ben. Pontosan azért, mert az óvodánál csak a minimális beruházási 
kiadásokkal terveztünk a költségvetésbe, a szabad forrást tartalékba helyeztük, hogy a 
pályázatokhoz rendelkezésre álljanak Ennek a terhére megvalósítható. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor ennek a pontos összege, most mennyi lesz? 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Bruttó 4.746.785 Ft. Ez akkor igaz, ha 950 m3-nél nem lesz 
több. De reméljük nem lesz több. Ha kevesebb, akkor nyilván arányosan kevesebb. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Annyival kiegészíteném, Megkerestük a Megyei 
Önkormányzatot - mivel a Balatoni Fejlesztési Tanácsnak lecsökkentették a pénz mozgását, 
tehát onnan nem lehet várni támogatást - a Megyei Önkormányzatnál van mozgástér. 
Megígérték többen szóban, csak az a nagy baj, hogy az ígéretből még nem lesz föld. Az a 
tervem, hogy ha ezt meg tudjuk csinálni, akkor a kabinoknál és a vizesblokknál egy kisebb 
felújítást csinálunk és amikor lesz egy pályázat akkor rendbe tesszük ezt a dolgot. Ezt a 
szezont át lehet vészelni ezekkel a kabinokkal, meg ezzel a vizesblokkal is. Tehát esztétikailag 
biztosan jobban nézne ki, ha kész lenne, de nagyon fontos, hogy ez a rész fel legyen töltve, 
legyen pázsitozva. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Mai nap folyamán készhez kaptam egy árajánlatot a kabinok és 
a vizesblokk a felújítására, ez még nem hivatalos. Április 15-én legkésőbb meg fogjuk nyitni 
az Ökoturisztikai Látogatóközpontot, de ha nem tudjuk felhomokozni a medret, és ha nem 
tudjuk feltölteni az úgynevezett zöld területet, akkor gyakorlatilag nem lehet használni a 
strand részt. Márpedig számunkra és az üdülőtulajdonosoknak ez a legfontosabb. Az, hogy a 
kabinokkal mi lesz, az is egy fontos dolog lenne, hogy azok a felújítása még a szezon nyitása 
előtt megtörténhessen meg a vizesblokké. Ha az nem működik, akkor ez az ideiglenes 
átalakítás esetleg működhet. Akkor van élet a strandon. Egyébként nagyon szerény és az 
ÁNTSZ is beleköthet. Ha nagy szavakat akarok használni, akkor sorskérdés, hogy a feltöltést 
és a homokozást meg tudjuk csinálni, vagy nem tudjuk megcsinálni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azt szerettem volna megkérdezni, hogy ez a 4.700.000 Ft ez 
a vásárolt töltésanyaggal ennyi, vagy pedig benne van, már ami van nekünk a Nyárfa utca 
melletti rész? 
 
SÓLYOM TIBOR ügyvezetö: Nem az nincs benn. Tulajdonképpen ez az az összeg, amit 
kifelé ki kell adni. Tehát ezt az 500 m3-t úgy tekinti az önkormányzat, mint sajátot, saját 
anyag beépítését. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Köszönöm. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van valakinek kérdése? 
 
CSONKA LÁSZLÓ lakó: Azt szeretném kérdezni, hogy az nem megoldás-e, ami ott fent a 
homokosnál a focipályánál van terület, ott a part, ami ha jól tudom az erdészeté, hogy nem 
lehetne-e megbeszélni, hogy azt a részt kiszedni? A másik kérdésem, hogy a helyi vállalkozás 
egy ilyen szállítási feladatba miért nem vehet részt esetlegesen egy árajánlat formájában? 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mivel sürget az idő bennünket, és azt gondolom, hogy 
technikával is tudják ennek a dolognak a lebonyolítását azért lett ez így megoldva. Tavaly be 
lett vonva a Tördemic Tüzép Kft. is a Kisfaludy utcánál, most nagyon oda kell figyelnünk 
olyan rézsűt, kell kialakítanunk az árok védelmében, hogy ………. 
 
CSONKA LÁSZLÓ lakó: Meg tudtuk volna oldani, több autóval itt tudnánk lenni. Én most 
nem a Tördemic Tüzépre gondolok, hanem a VAFI TRANS-ra. Kettő nyerges billentsünk van, 
de akár 50 nyerges billentset is ide tudok egy napra szervezni, ha erről van szó. Köszönöm 
szépen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó. Van kérdés még? Képviselők között? Szavazhatunk a 
parkosítás árajánlatáról? Ki szavaz igennel, hogy megrendeljük a Fülöp Kert Kft-től 
3.264.000 Ft bruttó összegben a füvesítést és a parkosítási munkálatokat illetve a földszállítást 
857.000 Ft bruttó összegben, a Pintér fuvarozó cégtől a saját föld szállítását 625 e Ft, összesen 
4.746.785 Ft összegben? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi 
 
43/2015. (III.18.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a strand területének feltöltésére és füvesítésére bekért 
árajánlatokat megtárgyalta és az alábbi döntést hozta: 

1. A Képviselő-testület a strand területének feltöltéséhez 
szükséges termőföldet a Nyírfa utcai vízelvezető árok melletti 
töltésből biztosítja. A termőföld strand területére történő 
szállításával - a benyújtott árajánlatnak megfelelően - Pintér 
Ferenc vállalkozót bízza meg. A becsült 500 m3 mennyiségű 
termőföld szállítása bruttó 1.250 Ft/m3, összesen  625 ezer 
forint.  
2. A Képviselő-testület a strand füvesítési és parkosítási 
munkáinak elvégzésével, a feltöltéshez szükséges anyag 
Radymix Kft. lesencei bányaüzeméből történő beszerzésével és 
szállításával a Fülöp Környezetépítő és Szolgáltató Kft. 
(Tapolca, Nyárfa u. 3.) bízza meg. A feltöltéshez szükséges 
anyag- és fuvarköltség 1.905 Ft/m3, összesen 857.250 Ft, 
füvesítési és parkosítási munkák költsége 3.264.535 Ft. 
3. A képviselő-testület a költségeket az általános tartalék terhére 
biztosítja. 
4. Megbízza a polgármestert, hogy a munkákat rendelje meg, és 
vállalkozói szerződést írja alá. 
Határidő: 2015. március 31. 
Felelős. Vollmuth Péter polgármester 

 
 
 
 



 7

Vegyes ügyek 
 
Badacsonytördemic 1301/1 hrsz-ú ingatlanra szolgalmi jogokhoz való hozzájárulásra 
vonatkozó javaslat 
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Badacsonytördemici Túravitorlás Egyesület 
kérelemmel fordult hozzánk szolgalmi jog átjárási joggal kapcsolatban. Kinek van kérdése a 
tárgykörben? Jelen van Molnár Géza az egyesület elnöke, tőle kérdezem, van-e kiegészítése? 
 
MOLNÁR GÉZA elnök: Egy dolog lenne nagyon fontos. Jelen pillanatban ott tartunk, hogy a 
Balaton medrében levő közműrészek engedélye napokon belül meg lesz. Ehhez elő van írva 
víz és villany. A terv az, hogy bővítsük a kikötőt befele. Ott ugyanúgy szükség lesz a vízre és 
a villanyra. A villanyt már saját erőből bevittük, a vizet vagy saját erőből bevisszük vagy….. 
A kikötő engedélynél előírtak egy 5 éves ütemtervet, ha itt nem lesz kikötő bővítés, akkor is 
be kell vinnünk a vizet, hogy fenn tudjuk tartani. Gyakorlatilag azért van erre az egészre 
szükség. Természetesen vállaljuk a földhivatali bejegyzés költségeit és az önkormányzatnak 
nem kerül egy fillérjébe sem. Ha megnézik, arról szól az egész, hogy a villannyal is növeltük 
a telek értékét, ha a víz is bemegy azzal is növeljük a telek értékét. Nem akarunk mást csak, 
hogy ezt a kikötőt hosszútávon fenn tudjuk tartani. Az átjárás azért kell, hogy a külső rész 
megközelíthető legyen, bármi van a belsőben akkor is. Gyakorlatilag így nézne ki a dolog. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van valakinek kérdése? Szavazhatunk erről a szolgalmi 
jogról? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a kérelmet? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi 
 
44/2015. (III.18.) Kt. 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy a Badacsonytördemici Túravitorlás 
Egyesület (8263 Badacsonytördemic, Pince u. 15/A.) - a 
kérelem mellékletét képező Változási vázrajzok alapján - a 
Badacsonytördemic 1301/1 hrsz-ú, Badacsonytördemic Község 
Önkormányzatának 1/1 tulajdonú hányadú, kivett beépítetlen 
terület megnevezésű ingatlanának: 
1. 777 m2 területű részére átjárási (út), 
2. 347 m2 területű részére a tervezett vízvezeték és 

létesítményei, illetve a hozzátartozó biztonsági övezetre, 
valamint  

3. 143 m2 területrészére, a földrészleten lévő 0,4 kV-os 
elektromos vezeték és létesítményei illetve a hozzá tartozó 
biztonsági övezetre vonatkozóan szolgalmi jogokat alapítson. 

 
A telki szolgalom alapításához szükséges megállapodás 
(szerződés) elkészítésének, az ingatlan-nyilvántartásba történő 
bejegyzéshez szükséges dokumentumok elkészítésének költsége 
és az ingatlan-nyilvántartásba történő bejegyzés során felmerülő 
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díjak, költségek a Badacsonytördemici Túra Vitorlás Egyesületet 
terhelik.  
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy 
kérelmezőt a döntésről tájékoztassa, a szolgalmi jogok 
alapítására vonatkozó megállapodásokat, valamint az abban 
foglaltak teljesülése esetén a változási vázrajzokat írja alá. 
Határidő: 2015. április 15. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
6.Óvoda létszámbővítése 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kérdezi Szántóné Jochmann Judit óvodavezetőt kívánja-
e kiegészíteni az előterjesztést? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Igen, nagy segítség lenne számunkra egy 
részmunkaidős óvodapedagógus alkalmazása, ez az éves szabadságok kiadását 
megkönnyítené, eddig ez elég problémás volt, illetve a helyettesítések egy csapásra meg 
lennének oldva. Jelenleg kettőnk kötelező óraszáma 38 óra, a heti nyitva tartásunk 55 óra napi 
két óra átfedéssel. Szükséges lenne lefedni a hiányosan maradt időt egy 4 órás heti 15 órás 
alkalmazottal megoldható lenne, igaz még így is csak 53 órára jön ki a heti, de így már meg 
tudnánk oldani. Ez csak addig fog fennállni egyébként, amíg a Melinda gyakornok lesz. Utána 
ő is 32 órás pedagógus lesz. Ez nekünk nagyon nagy segítség lenne. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? Én úgy tudnám ezt elképzelni, hogy 
ez a 4 órás legalább gyógypedagógiai diplomával is rendelkezzen. Ez felettébb fontos lenne. 
Én így tudnám támogatni. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Igen, van kettő SNI-s kisgyermekünk 
jelenleg és a következő tanévben is köztünk maradnak. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hogy fér bele a költségvetésünkbe ez? 
 
MOLNÁRNÉ VAJDA KRISZTINA ügyintéző: Szintén a tartalék terhére. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hangosan gondolkodom, jó lenne, ha a 4 órás 
gyógypedagógus lenne, és ezzel át lehetne hidalni ezt a dolgot. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Több probléma is megoldódna. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az előterjesztésben is előnyt élvez. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Anett, mi a véleménye? 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Nekem csak az lenne a kérdésem, hogy a gyógypedagógus 
alkalmazása a két gyerek, és ha lesz még SNI-s gyerek, azt oldaná meg. Jelen pillanatban még 
az is a probléma, hogy nincsen elég óvónő sem az óvodában. Ami a legjobb, ha kapunk egy 
óvónő végzettségű gyógypedagógus végzettséggel rendelkezőt. Mi van akkor, ha nincsen 
gyógypedagógus végzettsége a jelentkezőnek? Ilyenkor jönnek az állásra a jelentkezések, és 
elég sokan jelentkezni fognak. Tapasztalatból mondom, hogy van aki úgy is megpróbálja, 
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hogy az előnyt jelent nincsen meg neki. Tehát sima óvónő. Én azt mondom, hogy én akkor is 
támogatnám, mert ugye az óvónőre szükség van. Mindenképpen menjen bele az 
álláshirdetésbe az, hogy a gyógypedagógus előnyt jelent. És ha jönnek majd be az ajánlatok, 
akkor azok közül kell választani. De ha nem jön be csak sima óvoda pedagógus, akkor is 
alkalmazzuk? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Most menjünk egy kört így kompletten, vagy időt szabni 
az illetőnek, hogy ezt bevállalja. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Vagy bevállalja a Melinda is. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Szeret a Melinda tanulni, szívesen tanulna. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Akkor arra viszont el kell különíteni, ha nem államilag 
finanszírozottra megy. Azt majd a későbbiek folyamán kell megbeszélni. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A Melinda már elvégzett egy tanfolyamot, amit az önkormányzat 
fizetett, gyakorlatilag ezzel egy olyan képzettséget szerzett, amivel segíteni tudja a 
gyógypedagógus munkáját. Most nem érünk rá arra, hogy megszerezze a szükséges 
képesítést. Most kell, most van két olyan kisgyerek az óvodában, akinek szüksége van 
gyógypedagógusra. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Itt most két probléma jelentkezik egyszerre. Van egy 
óvodapedagógus hiány és van egy gyógypedagógus hiány. Az lenne a tökéletes számunkra, ha 
az óvodapedagógus, akit alkalmazunk félállásban gyógypedagógiai végzettséggel is 
rendelkezik. Mindenképpen így lesz meghirdetve. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Így támogatható? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az első körben úgy lesz meghirdetve a pályázat, hogy 
óvodapedagógus és gyógypedagógus és nem úgy, hogy előnyt élvez.  
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Tehát, hogy mind a két végzettsége legyen meg. Egy hónap 
múlva, ha nem lesz gyógypedagógus végzettségű, akkor összeülünk? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó ez így?  
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Nekem teljesen.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Judit jó ez így? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: A szabadságokat júniustól nyáron kell 
kivenni, nagyon nagy segítség lenne az a harmadik ember. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Felteszem szavazásra, hogy ki szavaz igennel, hogy 
elfogadja a határozati javaslatot? 5 igen szavazat 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
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45/2015. (III.18.) Kt. 
H a t á r o z a t o t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
hozzájárul Badacsonytördemici Napközi Otthonos Óvoda egy fő 
részmunkaidős - 4 órás - közalkalmazotti törvény hatálya alá 
tartozó munkavállaló felvételéhez 2015. május 1. napjától.  A 
bérhez szükséges fedezetet az általános tartalék terhére 
biztosítja. 
A Képviselő-testület felkéri az óvodavezetőt a közalkalmazotti 
törvényben előírt feltételek szerint a pályázat kiírására.  

Határidő: azonnal 
Felelős: Szántóné Jochmann Judit óvodavezető 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Egy pillanatra visszatérnénk az első napirendi ponthoz! 
 
TREUTZ ZOLTÁN lakó: Az óvoda Szülői Munkaközösségének újonnan megválasztott 
vezetője vagyok. A szülőknek az lenne a kérése, hogy vizsgálják meg annak a lehetőségét, 
hogy a konyhai kisegítő mely munkakört eddig közfoglalkoztatottal oldották meg, bár tudom, 
hogy a törvény erre lehetőséget ad, de ez nem annyira célravezető nem annyira jó. A szülők 
aggályosnak tartják ezt a jövést-menést az óvodában. Kérjük, vizsgálják meg van-e mód, egy 
állandó, akár 6 órában foglalkoztatott dolgozó alkalmazására. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Egyelőre sok a kifizetésünk. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem tudom, ezt a dolgot még meg kell vizsgálnunk. 
Írásban keressen meg bennünket. Megvizsgáljuk a lehetőségeket.  
 
TREUTZ ZOLTÁN lakó: Köszönöm szépen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor visszatérünk az alpolgármester választáshoz. A 
Kormányhivatal keresett meg bennünket végig olvasta mindenki. Felolvasom a javaslatot. 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Veszprém Megyei 
Kormányhivatal VEB/004/674/2015. számú az alpolgármester megválasztásának 
elmulasztásával kapcsolatban tett törvényességi felhívással egyetért, a törvénysértés 
megszűntetése érdekében felkéri a polgármestert, hogy tegyen javaslatot az alpolgármester 
személyére. Tudomásul vette a testület a helyzetet. Erről szavazni kell! Ki szavaz igennel, 
hogy egyetért a törvényességi felhívással? 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett ellenszavazat nélkül meghozta az 
alábbi 
 
46/2015. (III.18.) Kt. 

H a t á r o z a t o t  
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Veszprém Megyei Kormányhivatal VEB/004/674/2015. számú 
az alpolgármester megválasztásának elmulasztásával 
kapcsolatban tett törvényességi felhívással egyetért, a 
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törvénysértés megszűntetése érdekében felkéri a polgármestert, 
hogy tegyen javaslatot az alpolgármester személyére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még valakinek kérdése? 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Én még szeretnék hozzászólni a szabadtéri tűzgyújtással 
kapcsolatban. Március 5-én megváltozott a szabály és én úgy tudom, hogy az 
önkormányzatnak napokat kellene kijelölni, amikor engedélyezi a kerti ágak és egyéb 
maradékok elégetését. Meg lehetne oldani, hogy kinevezzünk egy vagy két napot. Vagy x 
napot hetente. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ezt rendeletben kell szabályozni……….. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Volt rendeletünk nem? Biztos, hogy volt? 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Most lenne aktuális. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Csak belterületen lehet szabályozni, külterületen a 
Katasztrófavédelem engedélyével lehet. Van egy formanyomtatvány, amit ki kell tölteni, 3000 
Ft illetéket be kell fizetni. Tíz nappal a tervezett gyújtás előtt meg kell kérni az engedélyt ez a 
mostani szabály. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor, amit a jegyzőasszony mondott az kielégítő? 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Igen. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Engedjék meg, hogy hozzászóljak! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Milyen tárgykörben? 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Az alpolgármester választással kapcsolatban. Azt szeretném elmondani, 
hogy lehetőség lenne arra, hogy a polgármester úr felülvizsgálja az álláspontját. Négy 
képviselő van, mondjuk, hogy a Kövesdi képviselő úr régi ember, van 3 új képviselő, akik 
közül egyik sem dolgozott, mint képviselő, tehát esetleg elgondolkozhatna a polgármester úr 
azon, hogy a nézetén változtat. Köszönöm szépen! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: És is köszönöm! 
 
Utánfutó vásárlása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mondanám, hogy az a nagy gondunk, hogy az utánfutó, 
amit a traktorral használunk úgy vettük jó pár esztendővel ezelőtt használt állapotban. Akkor 
le lett vizsgáztatva, de nem ráfutófékes és lejárt a műszakija. Nagyon fontos lenne egy új 
utánfutó vásárlása. Ezzel, ha felmentünk a Rodostó útra gondjaink voltak. Mivel nem 
ráfutófékes lejtős területen balesetveszélyes. 209 e Ft + Áfa összegért tudnának utánfutót 
Kecskeméten beszerezni, de ha valaki tud olcsóbbat vagy jobbat, jelezze. Meg kellene 
oldanunk. Szemetelés van, rengeteg fuvarozás pl: most az E-ON által levágott gallyakat kell 
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összegyűjteni és elszállítani. Úgyhogy fontos lenne az utánfutó megvásárlása! Tessék van 
kérdés? 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Meg kell venni, hogy lehessen működni! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy az 
önkormányzat utánfutót vásároljon? 
  
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi  
 
47/2015. (III.18.) Kt. 

H a t á r o z a t o t  
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
utánfutó vásárlására 209.000 Ft + ÁFA összeget biztosít az 
általános tartalék terhére. 
Megbízza a polgármestert, hogy az utánfutót rendelje meg. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még valakinek kérdése? 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 17.45 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 
            polgármester          jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 


